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متن پرسش

سلام: علامه مصباح رو تو بی بی سی چند روز پیش گفتن: رای ندید. میگم استاد. یعنی انقد. علامه

مصباح به ضرر اینا بوده؟ مگه چیکار کرده استاد؟ اینکه میگن شهید مطهری زمان بخاطر همینه نه؟ ما

که زیاد از بحثای تخصصی سر در نمیاریم. فقط علما رو دوست داریم خیلی.. یا علی.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: بهترین کار را میکنید که علمای انقلابی را که متخلق به اخلاق و تقوا

هستند، دوست میدارید و به اندکْ بهانهای آنها را نفی نمینماد. حالا معلوم میشود ریشهی

آنهمه تخریبِ سالهای گذشته که نسبت به چنین علمایی میشد، زیرِ سرِ دشمن بود. آیت االله

مصباح با سخنرانیهایی که در زمان دولت اصلاحات در نماز جمعهی تهران انجام دادند، دشمن را از

نقشههایش ناکام گذاشتند و حال او از سر عصبانیت چنین سخنانی را میگوید. به گفتهی جناب آقای

دکتر سعید جلیلی: «حضرات آیات جنتی، یزدی و مصباح هستند که در مواقع حساس عماروار کنار

رهبری میایستند». موفق باشید
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